
Ympäristölautakunnan kokous 13.4.2021 

Ympäristölautakunnan esittämät kysymykset vesiensuojelun 
toimenpideohjelmasta 11.6.2020 kokouksessa: 

1. Espoonjoen kunto/kunnostus Lasilaaksosta alaspäin. Espoonlahti 
kasvaa umpeen, ollaanko alajuoksulle suunniteltu jotain? 

 
- Espoonlahdella vedenlaatua tarkkaillaan kunnostustoimiin liittyen, eli 

seurataan ruoppauksen vaikutusta mm. kiintoainepitoisuuksiin. 
Espoonlahden pohjukkaan tai alajuoksulle ei ole suunniteltu 
kunnostusta, sillä ne kuuluvat Natura 2000 -suojelualueeseen ja on 
tällä perusteella jätetty kunnostuksen ulkopuolelle. Espoonlahdella 
kartoitetaan meriuposkuoriaisia kesällä 2021.  
 

2. Mitä toimenpideohjelman jälkeen?  
 

- TPO päivitetään vuosille 2022-2027. Päivitys on tarkoitus aloittaa 
huhtikuun aikana, jolloin kokoustavat limnologit Johanna Airola, Saara 
Olsen ja Ella Pippingsköld sekä pohjavesiasiantuntija Maria Favorin. 
Huhtikuun jälkeen mukaan suunnitteluun pyydetään asiantuntijoita 
kaupunkitekniikan keskuksesta ja kaupunkisuunnittelukeskuksesta. 

 

3. Kysyttiin, voisiko syksyllä järjestää jonkinlaisen järvitilaisuuden 
tilaisuuden poliitikoille  
 

- Tätä ei tehty, mutta tänä vuonna Espoon valtuustosta on oltu 
yhteydessä liittyen Pitkäjärven kuntoon ja heille on vastattu, että 
pienimuotoinen infotilaisuus voi olla mahdollinen 
 

4. Kuka ottaa vastuulleen Hannusjärven kunnostuksen? 
 

- Kaupunkitekniikan keskus hoitaa kunnostusta yhdessä 
kaupunkisuunnittelukeskuksen kanssa, ympäristökeskus on 
asiantuntijana mukana 

 


